
 
 

 

 

Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande angående 

kommunens vänort 

 

På kommunens hemsida kan man läsa att Lekeberg har en vänort, nämligen Dundaga i Lettland.  

 

Under sovjettiden rådde ett hårt politiskt förtryck i Lettland. Efter att landet deklarerade sig självständigt 
1990 har demokratin och välståndet växt. 2004 tog landet steget in i både EU och Nato och har under 
åren efter det knutit starka band till både Europa och USA. Nato och banden till väst har varit en viktig 
garant för Lettlands säkerhet. Förhållandet till Ryssland har från tid till annan varit ansträngt och det har 
nu försämrats kraftigt i och med kriget i Ukraina. 

 

På Lekebergs hemsida kan man kort och gott alltså läsa att Dundaga och Lekeberg är vänorter. Ingen 
mer information än så. Men, om jag är rätt underrättad så blev Lekeberg och Dundaga vänorter 1996 
och utbyte pågick under många år i olika former. Under åren har det varit delegationer från Dundaga 
på besök hos oss här i Lekeberg och vi har varit och besökt dem. Nu var det dock länge sedan någon på 
kommunal nivå talade om detta, i alla fall i något formellt sammanhang. Den senaste nyheten jag hittar 
i media om besök i Lekeberg är från 2011.  

 

Det försämrade säkerhetsläget i och med Rysslands invasion av Ukraina aktualiserar frågan om 
vänortsutbyte. Behovet av stark sammanhållning i den europeiska gemenskapen är större än på länge. 
Kanske finns det anledning att blåsa liv i utbytet på nytt. 

 

  

Detta föranleder följande frågor till kommunstyrelsens ordförande: 

 

- Är Dundaga fortfarande Lekebergs vänort? 

- När ägde den senaste kontakten med vänorten rum? 

- Finns det några planer på att ta upp kontakten med vänorten på nytt? 

 

 
 

 För Liberalerna den 22 april 2022 

 

  

 Elin Nilsson 


